

Premiere Class Inc. is a company specializing in teaching French to professionals in Toronto (Greater Toronto Area) and Ottawa (National Capital Region). We offer group, private, and online courses to our professional and corporate clients from various industries: insurance, accounting, finance, legal, non-profit, technology.

As part of its growth, Premiere Class is looking for a:

LANGUAGE CONSULTANT, FRENCH AS A SECOND LANGUAGE
Contractual position
Salary: starting at \$65 per hour

In collaboration with the lead consultant, the successful candidate will teach French as a Second Language (FSL) to adults from levels A1 to C1 according to an action-oriented approach (group discussions, individual or group projects, etc.) in a professional environment. The language consultant prepares and leads engaging educational activities to groups and individuals and assesses learning throughout the sessions. The language consultant performs administrative tasks related to course management (attendance monitoring, progress reports).

Qualifications

- Diploma in teaching FSL or in adult education and training
- Minimum of 5 years' experience in teaching FSL or in training in a professional environment
- Excellent knowledge of the Common European Framework of Reference for Languages (CEFR) and the action-oriented approach
- Dynamic and strong communication skills
- Customer-oriented aptitude
- Great adaptability and excellent organizational skills
- Good command of the English language (speaking and writing)
- Certification as an examiner-corrector for DELF exams (an asset)

Do you want to join our team?

Please send your resume to Premiere Class for the attention of Matthieu Prunier at bonjour@premiere-class.com.

For more information, please visit www.premiere-class.com.

Premiere Class thanks the applicants for their interest. All inquiries will be treated confidentially.

Please note that only applicants who are legally authorized to work in Canada and whose applications have been selected will be contacted.

Premiere Class Inc. est une entreprise spécialisée dans l'enseignement du français aux professionnels de Toronto (Région du Grand Toronto) et d'Ottawa (Région de la capitale nationale). Nous proposons des cours en groupe et privés, en entreprise et en ligne à nos clients professionnels et entreprises de divers secteurs : assurance, comptabilité, finance, juridique, sans but lucratif, technologie.

Dans le cadre de son développement, Premiere Class recherche un(e) :

CONSULTANT(E) LINGUISTIQUE, FRANÇAIS LANGUE SECONDE
Poste contractuel
Salaire : à partir de 65 \$ par heure

En collaboration avec le consultant principal, le (la) candidat(e) retenu(e) enseignera le Français Langue Seconde (FLS) aux adultes du niveau A1 à C1 selon l'approche actionnelle (discussions en groupe, projets individuels ou en groupe, etc.) en environnement professionnel. Le (la) consultant(e) linguistique prépare, anime des activités pédagogiques engageantes en groupe et individuelles et évalue les apprentissages tout au long des sessions. Le (la) consultant(e) linguistique réalise les tâches administratives liées à la gestion des cours (suivi des présences, rapports de progrès).

Qualifications

- Diplôme en enseignement du FLE/FLS ou en éducation et formation aux adultes
- Expérience de 5 années minimum dans l'enseignement du FLE/FLS ou dans la formation en environnement professionnel
- Excellente connaissance du Cadre Européen Commun de Référence pour les langues (CECR) et de l'approche actionnelle
- Dynamisme et excellentes habilités de communication
- Attitude axée sur le client
- Grande capacité d'adaptation et excellent sens de l'organisation
- Bonne maîtrise de la langue anglaise tant à l'oral qu'à l'écrit
- Habilitation d'examineur-correcteur des épreuves du DELF (un atout)

Vous avez envie de rejoindre notre équipe?

Veillez envoyer en version électronique votre curriculum vitae à Premiere Class à l'attention de Matthieu Prunier à bonjour@premiere-class.com.

Pour plus d'informations, veuillez visiter www.premiere-class.com.

Premiere Class remercie les candidates et candidats de leur intérêt. Toutes les demandes seront traitées confidentiellement.

Veillez prendre note que seules les personnes, qui doivent être légalement autorisées à travailler au Canada et dont la candidature aura été retenue seront contactées.